

Announcement	Filling and Packing Materials MFG Co. (FIPCO) Invites Its Shareholders to the 39 th Ordinary General Assembly Meeting (The First Meeting) Through Modern Technology	يدعو مجلس إدارة شركة تصنيع مواد التعبئة والتغليف (فيبكو) مساهمها إلى حضور اجتماع الجمعية العامة العادية التاسعة والثلاثون (الاجتماع الأول) عن طريق وسائل التقنية الحديثة	عنوان الإعلان
ELEMENT LIST	EXPLANATION	توضيح	بند
introduction	The Board of Directors of FIPCO is pleased to invite the shareholders to participate and vote in the 39 th Ordinary General Assembly Meeting (the first meeting) that will be held 08:30 PM on Monday 23/05/1446H (Corresponding to 25/11/2024G) through modern technology	يسر مجلس إدارة شركة تصنيع مواد التعبئة والتغليف (فيبكو) أن يدعو المساهمين الكرام للمشاركة والتصويت في اجتماع الجمعية العامة العادية التاسعة والثلاثون (الاجتماع الأول) والمقرر انعقادها بمشيئة الله تعالى في تمام الساعة 08:30 مساءً يوم الاثنين 1446/05/23 هـ (الموافق 2024/11/25 م)، وذلك عن طريق وسائل التقنية الحديثة	مقدمة
City and Location of the Extraordinary General Assembly's Meeting	FIPCO headquarter in Riyadh through modern technology	المقر الرئيسي للشركة بمدينة الرياض من خلال وسائل التقنية الحديثة	مدينة و مكان انعقاد الجمعية العامة العادية
URL for the Meeting Location	https://www.tadawulaty.com.sa	https://www.tadawulaty.com.sa	رابط بمقر الاجتماع
Date of the Extraordinary General Assembly's Meeting	23/05/1446H (Corresponding to 25/11/2024G)	1446/05/23 هـ (الموافق 2024/11/25 م)	تاريخ انعقاد الجمعية العامة العادية
Time	20:30	20:30	وقت انعقاد الجمعية العامة العادية
Methodology of Convening the General Assembly's Meeting	through modern technology	عبر وسائل التقنية الحديثة	كيفية انعقاد الجمعية العامة العادية
Attendance Eligibility	Shareholders who are registered in the issuers shareholders record at the Depository Center by the end of the trade session prior to the general assembly	يكون حق الحضور للمساهمين المقيدين في سجل مساهمي الشركة لدى مركز الإيداع بنهاية جلسة التداول التي تسبق اجتماع الجمعية العامة العادية وبحسب الأنظمة واللوائح. كما	حق الحضور واحقية التسجيل

	meeting and in accordance with the laws and regulations. The shareholder has the right to delegate whomever other than the board of directors. The right to register a name to attend the general assembly meeting ends at the time of convening the general assembly meeting. The attendees right to vote on the items of the assembly's agenda ends upon the end of screening the votes by the Screening Committee.	أن أحقية تسجيل الحضور لاجتماع الجمعية تنتهي وقت انعقاد اجتماع الجمعية، وأن أحقية التصويت على بنود الجمعية للحاضرين تنتهي عند انتهاء لجنة الفرز من فرز الأصوات.	ومهاية التصويت
Quorum for Convening the General Assembly's Meeting	The quorum of holding the ordinary general assembly meeting (the first meeting) at least 25% of the capital, and in the event that the quorum required to hold the first meeting is not complete, the second meeting will be held an hour after the end of the period specified for the first meeting and (the second meeting) will be valid regardless of the number of shares represented in it.	يشترط لصحة انعقاد إجتماع الجمعية العامة العادية (الإجتماع الأول) حضور مساهمين يمثلون 25% من رأس المال على الأقل وفي حالة عدم اكتمال النصاب اللازم لعقد الاجتماع الأول، سيتم عقد الاجتماع الثاني بعد ساعة من انتهاء المدة المحددة لانعقاد الإجتماع الأول ويكون (الإجتماع الثاني) صحيحاً أيأ كان عدد الأسهم الممثلة فيه.	النصاب اللازم لانعقاد الجمعية
Meeting Agenda	Attached	مرفق	جدول الاعمال
Proxy Form	Attached	مرفق	نموذج التوكيل
The shareholder right in discussing the assembly agenda topics, asking questions, and exercising the voting right	Shareholders are entitled to discuss matters listed in the agenda of the ordinary General Assembly and raise relevant questions, noting that the voting is available free of charge for all Shareholders via: http://tadawulaty.com.sa	للمساهمين الحق في مناقشة الموضوعات المدرجة على جدول أعمال الجمعية العامة العادية وتوجيه الأسئلة، علماً بأن التسجيل والتصويت في خدمات تداولاتي متاحاً ومجاناً لجميع المساهمين باستخدام الرابط التالي: www.tadawulaty.com.sa	حق المساهم في مناقشة الموضوعات المدرجة على جدول أعمال الجمعية، وتوجيه الأسئلة، وكيفية ممارسة حق التصويت
Details of the electronic voting on the	Shareholders agenda registered in Tadawulaty Services can vote electronically remotely on the items of the Assembly starting from (01:00) am on Thursday	سيكون بإمكان المساهمين المسجلين في خدمات تداولاتي التصويت إلكترونياً عن بعد على بنود الجمعية بدءاً من الساعة 01:00 صباحاً يوم الخميس بتاريخ 1446/05/19 هـ الموافق	تفاصيل خاصة التصويت

Assembly's agenda	19/05/1446H (corresponding to 21/11/2024G), until the end of the time of the Assembly, noting that the voting is available free of charge for all Shareholders via: http://tadawulaty.com.sa	2024/11/21م وحتى نهاية وقت انعقاد اجتماع الجمعية، علماً بأن التسجيل والتصويت في خدمات تداولاتي متاحاً ومجاناً لجميع المساهمين باستخدام الرابط التالي: www.tadawulaty.com.sa	الإلكتروني على بنود الجمعية
Method of Communication	Questions and inquiries of our valued shareholders will be received by directing them to Investor Relations by contacting them via phone: 0112652299 # 770 Or by email: fir@fipco.com.sa	سيتم استقبال أسئلة واستفسارات المساهمين الكرام عن طريق توجيهها إلى علاقة المساهمين وذلك من خلال التواصل عبر هاتف: 0112652299 تحويلة 770 أو عن طريق البريد الإلكتروني: fir@fipco.com.sa	طريقة التواصل في حال وجود أي استفسارات
Attached Documents			الملفات الملحقة

نموذج التوكيل

Proxy form

Proxy form	نموذج التوكيل
<p>The Esteemed shareholders of Filling and Packing Materials MFG Co. (FIPCO)</p> <p>The power of attorney form is not available, as the Ordinary General Assembly will be held using the modern technology features by using Tadawulaty platform.</p> <p>The Company's management invites all shareholders to use the electronic voting available through the "Tadawulaty" service:</p> <p>http://www.tadawulaty.com.sa</p> <p>Note that registering for "Tadawulaty" service and voting are free for all shareholders.</p> <p>Best regards.</p>	<p>السادة/ مساهمي شركة تصنيع مواد التعبئة والتغليف (فيبكو)</p> <p>نموذج التوكيل غير متوفر، حيث سيتم الاكتفاء بعقد الجمعية العامة العادية وعبر وسائل التقنية الحديثة باستخدام منظومة تداولاتي.</p> <p>عليه تدعوا إدارة الشركة جميع المساهمين إلى استخدام التصويت الإلكتروني عبر خدمة تداولاتي: http://www.tadawulaty.com.sa</p> <p>علماً بأن التسجيل في خدمة تداولاتي والتصويت لجميع المساهمين متاح مجاناً.</p> <p>وتقبلوا وافر التقدير والإحترام...</p>

<p>Meeting agenda for the 39th AGM (Items for voting)</p>	<p>جدول أعمال الجمعية العامة العادية التاسعة والثلاثون (البنود التي سيتم التصويت عليها)</p>
<p>1- Voting on the election of board members from among the candidates for the next term, commencing from 01/07/1446H corresponding to 01/01/2025G and for four years ended on 15/08/1450H corresponding to 31/12/2028 (CV attached).</p>	<p>1- التصويت على انتخاب أعضاء مجلس الإدارة من بين المرشحين للدورة القادمة والتي تبدأ من تاريخ 01/07/1446هـ الموافق 01/01/2025م ومدتها أربعة سنوات تنتهي بتاريخ 15/08/1450هـ الموافق 31/12/2028م (مرفق السير الذاتية للمرشحين).</p>